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Vragen:

 Wordt er door het Hoogheemraadschap, bij voorspelbaar zware 
regenval, de pompen tijdig aangezet?

 Om hoeveel panden gaat het die elk jaar 10 mm zakken?
 Waarop is de berekening van maximaal 30 panden met verhoogd risico 

op paalrot in de schaderegeling gebaseerd?
 Waarom geeft het  KBB 1160 panden met houten paalfundering aan en 

MKBA 1525?
 Waarom wordt in de schaderegeling er alleen gesproken over een 

compensatieregeling voor panden met een verhoogd risico op paalrot 
en worden extra schade aan panden op staal langs de randen van het 
compartiment, schade aan kade en panden binnen het compartiment 
en schade aan panden door versneld toenemende hoogte verschil, niet 
opgenomen?

 Op welke wijze dienen de eigenaren van de panden de oorzaak van de 
schade aan te tonen?

 Wordt er een 0-meting aan de panden uitgevoerd en op welke wijze is 
de monitoring geregeld?

 Hoe gaan de grondwater stromen van het hogere naar het lagere deel 
lopen en wat betekent dit?

 Wat zijn de argumenten waarom voor dit plan is gekozen en niet op het 
door de Wateralliantie geadviseerde variant 2A?

 Waarom is er nu al een keuze gemaakt, terwijl de resultaten door de 
uitgevoerde studies deze variant niet ondersteunen, zoals genoemd in 
de zienswijze van de Wateralliantie en de uitslagen van 
onderzoekende partijen in de Regiodeal nog niet bekend zijn?

 Waarom is er voor deze variant gekozen, terwijl dit strijdig is met de 
Toekomstvisie Gouda 2030/”Bodemdaling bestendige stad” en de 
Regiodeal Bodemdaling?
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